
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi, 29.05.2023, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 477  din 23.05.2023, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 
1, lit. a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali din 19 convocați. 
Absentează domnul consilier local Darabă Iulian. 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua și bine ați venit la 

ședința ordinară a Consiliului Local. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție. Alte 

propuneri la completarea ordinii de zi? Nu sunt. 

             Se supune la vot ordinea de zi în totalitate respectiv: 

              1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.04.2023, 03.05.2023 și 

18.05.2023; 

              2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 

cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

              3.  Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii “Sfânta Ana” creșei 

situate în municipiul Fălticeni, str. Nicolae Beldiceanu, nr. 5 - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

             4.  Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea prevederilor H.C.L. 

nr. 103/28.11.2012 privind aprobarea Regulamentului de atribuire a locurilor de 

parcare în municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

             5. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea prevederilor HCL nr. 

12 din 28.01.2021 privind aprobarea Regulamentului pentru stabilirea normelor de 

bună gospodărire pe teritoriul municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

              6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind bugetarea 

participativă la nivelul municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

       7. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului 

didactic şi didactic auxiliar pentru luna APRILIE 2023 - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

   8. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Statutului 

Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Gestionare a Deşeurilor în Judeţul 

Suceava, precum și împuternicirea Președintelui Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de Gestionare a Deșeurilor în Județul Suceava să semneze, în 

numele și pe seama membrilor Asociației, Actul adițional de modificare și 

completare a Statutului Asociației - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  



             9. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri pentru delegarea gestiunii 

activității de colectare și transport a deșeurilor municipale, inclusiv operarea stațiilor 

de transfer și a centrelor de colectare cu aport voluntar în Județul Suceava - iniţiator, , 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  10. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului 
Fălticeni în vederea organizării evenimentului pugilistic Memorialul „Mihai 
Vasilache” – Ediţia a V-a- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ 

pentru „Introducerea terenurilor din extravilan în intravilan în vederea parcelării și 

construirii de locuințe individuale (Sp/Dp+P+1E/M) generat de imobilul situat în 

județul Suceava, intravilanul și extravilanul municipiului Fălticeni, str. Caporal 

Diaconița,f.n., identificat prin nr. cadastrale 41477 și 39334, proprietatea Galan 

Lucian – Aurelian și Galan Alina - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

            12.  Proiect de hotărâre privind actualizarea Devizului general si a Indicatorilor 

tehnico-economici aferenti proiectului “REABILITARE TERMICA SEDIU PRIMARIE 

(EXTINDERE)”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 13. Proiect de hotărâre privind actualizarea Devizului general si a Indicatorilor 

tehnico-economici aferenti proiectului “REABILITARE TERMICA SCOALA 

GIMNAZIALA AL.I.CUZA-CORP A” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

            14. Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general si a indicatorilor 

tehnico economici aferenti proiectului “REABILITARE TERMICA CAMIN 

STR.ALEEA TEILOR, FN” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătăl in Coman; 

      15. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL 

către titularul contractului de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

   16. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice 

deschise pentru închirierea a două suprafeţe de teren, proprietatea publică a 

municipiului Fălticeni, în vederea amplasării unor construcţii provizorii - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 

de intervenție, a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general 

actualizat pentru obiectivul de investitii „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI 

URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, 

STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. 

REPUBLICII, STR. ARMATEI)”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 

investiții ”Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar 

– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

18. Proiect de hotărâre privind transformarea funcției contractuale de medic 

dentist specialist în medic dentist din cadrul Direcției de asistență socială din 

aparatul de specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

  



19. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 

Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

20. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 

aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în 

vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 

evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

 21. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafețe de teren aparținând 

domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de 

preempțiune al proprietarilor construcțiilor - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Fălticeni cu 

localitățile Baia, Boroaia și Fântâna Mare în vederea organizării activităților de 

protecție și gestionare a câinilor fără stăpân în cadrul Asociației pentru 

gestionarea câinilor fără stăpân zona Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

            23. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil din domeniul public al 
Municipiului Fălticeni în domeniul public al statului și în administrarea Ministerului 
Afacerilor Interne -  Inspectoratul de Jandarmi Județean „Bogdan Vodă” Suceava - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  24. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului general 

pentru obiectivul de investiții  „Reabilitare și eficientizare termică a clădirii P+3, cu 

destinația de internat (cămin C6), amplasată în incinta Colegiului Național „Nicu 

Gane”, Municipiul Fălticeni, județ Suceava” aprobat pentru finanțare prin Planul 

Național de Redresare și Reziliență al României, Componenta 5, Axa 2, operațiunea 

B.1, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 

bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

            25. Adresele Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 3642/10/2, nr. 
2494/10/2 din data de 16.05.2023 și nr. 4488/10/2 din data de 18.05.2023.  
           Ordinea de zi, in totalitate, se aprobă cu unanimtate de voturi, respectiv  cu 18 
voturi „pentru”. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele 
– verbale ale şedinţelor din data de 27.04.2023, 03.05.2023 și 18.05.2023, acestea fiind 
aprobate cu unanimitate de voturi, respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După cum ați văzut și în 
referatul de aprobare, majorăm bugetul cu 1.046.600 lei. De unde am încasat acesti bani 
se vede. Vedem și categoriile unde pleacă acești bani. În primul rând, vorbim de autilități 
(branșamente apă, canalizare, gaze naturale, energie electrică), la grădinița de pe str. 
Ion Dragoslav. Aici energia electrică ne cam dă peste cap. Mai avem compartimentarea 
interioară a Sălii Aurel Băeșu, cu panouri PVC, pentru a putea muta Primăria acolo, când 
vor începe lucrările aici. Achiziționare imobil pe Pleșești Gane, de la Consiliul Județean 
Suceava, în valoare de 15.500 lei. Cam astea sunt investițiile. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
             D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţăm ânt:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

atribuirea denumirii “Sfânta Ana” creșei situate în municipiul Fălticeni, str. Nicolae 

Beldiceanu, nr. 5 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Atribuirea unei denumiri este 
atributul Consiliului Local. După ce ne-am consultat și cu cei de la Ministerul Dezvoltării, 
deoarece este și prima Creșă construită prin Programul guvernamental”Sfânta Ana”, cred 
că este oportun să o botezăm și noi  așa. Sperăm să o deschidem, să putem intra 
funcțional în anul 2023-2024. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţăm ânt:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

   Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

modificarea și completarea prevederilor H.C.L. nr. 103/28.11.2012 privind 

aprobarea Regulamentului de atribuire a locurilor de parcare în municipiul Fălticeni 

- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Aveam un regulament din 2012, 

trebuia să îl actualizăm.  Sancțiunile erau foarte mici. Se impune să actualizăm și noi, să 

fie sanțiuni care să ne permită să facem ordine. 



           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:   În urma discuțiilor avute cu mai mulți 

cetățeni, în momentul de față există mai multe tarife. Tarife pentru spațiul pe care dorești 

să îl închiriezi și tarif anual. Diferența nu este foarte mare între cele două. Nu există 

posibilitatea ca, cei care au locuri în zona centrală, să plătească un abonament mai 

special, astfel încât, dacă își găsesc locul ocupat, să poată parca pe locurile unde sunt 

parcometre. Adică să le permitem să își găsească o altă parcare fără să fie amendați. 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru asta trebuie să modificăm 

taxele fiscale, când votăm în noiembrie. Anul următor putem face modificarea asta. Anul 

acesta nu se mai poate. 

 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin:   Vă rog să luați în considerare acest 

lucru, deoarece ar avea permis și i-ar salva  chestia asta. Pentru 50 -100 lei în plus toată 

lumea va vrea. 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Faceți propunerea atunci și noi o 

înserăm. 

 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton:  Am și eu o întrebare: în 

oraș sunt parcări de reședință și parcări  publice cu parcometre. Sunt și parcări de 24 

ore? 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da, pentru agenții economici care 

au activități de aprovizionare.  

 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton:  Eu, ca agent economic, pot 

avea parcare și în altă parte fața de unde am sediu? Sunt care au parcări care sunt 

scrise pe asfalt, cu 24 ore. Există așa ceva? 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu, doar pentru agenți economici 

și pentru zona respectivă. Locul de parcare e de la 8 -15. 

 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton:  Mulțumesc. 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

modificarea și completarea prevederilor HCL nr. 12 din 28.01.2021 privind 

aprobarea Regulamentului pentru stabilirea normelor de bună gospodărire pe 

teritoriul municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Același lucru…actualizăm 

contravențiile, astfel încât să putem sancționa pe cei care nu respectă regulile. Vedeți că 

avem acolo,”satisfacerea nevoilor fiziologice în alte locuri decât cele special amenajate în 



acest scop, situate pe domeniul public sau privat al municipiului Fălticeni”. Nu era așa 

ceva, intrăm în normalitate și cu acest lucru. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind aprobarea Regulamentului privind bugetarea participativă la nivelul 

municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este un lucru nou la nivel local. 

Vom încerca cu bugetul anului 2024, anul viitor. Practic, când votăm bugetul anului 2024, 

cetățenii vor putea veni cu propuneri de investiții.  

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.   

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
     Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna 

APRILIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Naveta pe luna aprilie, conform 

documentelor trimise de unitățile de învățământ. 

   D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



    Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”(dna 

consilier local, prof. Corbu Luminița- Claudia și domnul consilier local, prof. Pintilii Marius- 

Claudiu nu ăși exercită dreptul de vot). 

           Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   

aprobarea modificării și completării Statutului Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară de Gestionare a Deşeurilor în Judeţul Suceava, precum și 

împuternicirea Președintelui Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Gestionare 

a Deșeurilor în Județul Suceava să semneze, în numele și pe seama membrilor 

Asociației, Actul adițional de modificare și completare a Statutului Asociației - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară de Gestionare a Deșeurilor. La solicitarea Consiliului 

Județean, care se ocupă în mare parte de această activitate, după ce s-au parcurs toți 

pașii legali, modificăm și noi și completăm acest Statut.  

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

stabilirea unor măsuri pentru delegarea gestiunii activității de colectare și transport a 

deșeurilor municipale, inclusiv operarea stațiilor de transfer și a centrelor de 

colectare cu aport voluntar în Județul Suceava - iniţiator, , primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este legat de primul subiect 

discutat anterior. Consiliul Județean se pregătește să scoată la licitație operarea 

serviciului. Este un proiect foarte vechi, din 2007, care trebuia să fie gata în 2011. 

Probabil, anul acesta se va scoate la licitație partea de operare. 

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan-- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în vederea organizării 
evenimentului pugilistic Memorialul „Mihai Vasilache” – Ediţia a V-a- iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este un eveniment sportiv 

frumos, care a ajuns la ediția a -V-a. Mihai Vasilache, din păcate nu mai este printre noi. 

Familia și orașul trebuie să îi poarte o amintire plăcută celui ce a fost un boxer de marcă. 

Cea mai bună variantă este să alocăm o sumă de bani, pentru desfășurarea acestui 

eveniment, în bune condiții.  

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru „Introducerea terenurilor din 

extravilan în intravilan în vederea parcelării și construirii de locuințe individuale 

(Sp/Dp+P+1E/M) generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul și 

extravilanul municipiului Fălticeni, str. Caporal Diaconița, f.n., identificat prin nr. 

cadastrale 41477 și 39334, proprietatea Galan Lucian – Aurelian și Galan Alina - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de o suprafață de 

teren din cartierul Tâmpești. Mă bucură faptul că sunt investitori care vor să construiască. 

Asta înseamnă un plus la bugetul local și dezvoltare în zona respectivă cu o invetiție 

private. 

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

actualizarea Devizului general si a Indicatorilor tehnico-economici aferenti 



proiectului “REABILITARE TERMICA SEDIU PRIMARIE (EXTINDERE)”- iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt trei proiecte similare 

depuse prin AFM. Este vorba de sediul Primăriei, unde a fost Judecătoria, Școala Al.I. 

Cuza – corpul principal și proiectul de reabilitare termică  a Căminului de pe Aleea Teilor.  

În urma semnării cu autoritatea contractantă a autorităților de mediu, au rămas devizele 

generale ale acestor indicatori. Vor trebui să fie actualizate, deoarece sunt din 2018.  

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

actualizarea Devizului general si a Indicatorilor tehnico-economici aferenti 

proiectului “REABILITARE TERMICA SCOALA GIMNAZIALA AL.I.CUZA-CORP A” - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Același lucru. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

actualizarea devizului general si a indicatorilor tehnico economici aferenti 

proiectului “REABILITARE TERMICA CAMIN STR.ALEEA TEILOR, FN” - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Tocmai am vorbit. Același lucru. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru”.          ( 

doamna consilier local, prof. Corbu Luminița- Claudia nu își exercită dreptul de vot). 

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către titularul contractului de 

închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Cei care sunt chiriași au dreptul, 

conform legii, să cumpere locuința ANL, cu plata în rate, așa cum solicită. Este vorba de 

Zetu - Ungureanu Bogdan, iar locuința se află pe strada Cuza Vodă, bl 1A, ap.13. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea a două suprafeţe 

de teren, proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în vederea amplasării unor 

construcţii provizorii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt două suprafețe de teren 

care au parcurs pașii pentru a fi scoase la licitație. Astăzi aprobăm studiul de 

oportunitate. Sunt suprafețe de teren pe care vor fi amplasate chioșcuri de 

comercializare ceai, cafea și așa mai departe. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Propuneri pentru comisia 

de licitație. 



            D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din comisia de licitație să 

facă parte d-nul Haidău Răzvan, ca membru titular și d-nul Sandu Sergiu, ca membru 

supleant. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Alte propuneri? 

  D-nul consilier local, ing. Dragușanu Octav – Anton: Eu am o întrebare, am 

citit contractul. De ce este 5 ani și nu o perioadă mai mică de închiriere? Sau de ce nu e 

prins la dispoziții finale că, în cazul în care orașul are nevoie să nu fie o piedică închiriată 

acea suprafață ? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Putem insera asta.  

  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Este inserat în 

contractul – cadru, pentru orice lucrări, dacă se impune. 

  Dnul consilier local, Dragușanu Octav – Anton: În dispozițiile finale ale 

contractului nu este prins. M-am uitat până la urmă. În cazul în care orașul are nevoie de 

acea suprafață, să nu fie o piedică pentru că este închiriat. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Vom insera și această 

clauză în contract, ca un fel de amendament.  

 În urma exercitării votului secret, domnul Haidău Răzvan a obținut 18 voturi pentru 

și domnul Sandu Sergiu 18 voturi pentru. 

  Se supune la vot, proiectul  fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție, a indicatorilor 

tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de 

investitii „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI 

TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. 

DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)”, 

aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel Saligny”, 

precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 

local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de acel proiect mare,  
de 20 milioane de lei, care va însemna reabilitarea și modernizarea integrală  a  străzii 
Sucevei, 13 Decembrie, Bulevardul Revoluției parțial, Republicii, Matei Millo, Dimitrie 
Leonida, Armatei, toate integral. Sunt foarte multe noutăți la acest proiect, vom avea 
curse de biciclete pe toată lungimea, un sens giratoriu la blocul turn. Toate trotuarele vor 
fi reabilitate cu pavele, pe toate străzile pe care le-am menționat. Vor fi create parcări pe 
strada Republicii. Un proiect amplu și frumos. Acoperă o mare parte din nevoile 
municipiului cu acest Tronson I, cu cele 7 străzi. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 



            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Știu că mai era discuție de un al 

doilea tronson. Am și eu o propunere pentru partea aceea.  Am observat că există după 

amiaza, un trafic de la blocul turn, până la semaforul de la Casa Cărții. S-ar putea, în 

locul acelui semafor, să facem un fel de giratoriu, mai modern, mai frumos? 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Intersecția cu varianta? 

  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Da. Ca să decongestionăm tot 

traficul, trebuie să permitem ieșirea din oraș. Și acolo se poate face o chestie foarte 

interesantă. Și cei care vin de la Filatură, ar putea să vină până aici. Acolo se stă iarăși 

foarte mult. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Când vom ajunge la Tronsonul 

II. E depus pe”Anghel Saligny”, dar e fără loc. Este pe lista de rezervă. Noi am depus 

cinci proiecte pe”Anghel Saligny”, din care am câștigat trei. Ăsta e unul dintre ele, mai 

avem două cu alimentare cu apă.  

  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Mulțumesc. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

transformarea funcției contractuale de medic dentist specialist în medic dentist din 

cadrul Direcției de asistență socială din aparatul de specialitate al primarului 

municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este foarte complicat cu 

denumirea  medic dentist specialist. Practic, ca să putem angaja trebuie să găsim medic 

specialist care să facă parte din comisia de concurs. Simplificăm procedura și mergem 

pe ”dentist” clasic. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor 

suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt suprafețe de teren pe care 

le aducem încet, încet, în domeniul privat al municipiului.  Asta este o primă etapă. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 

Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 

caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte 

funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Suprafețe de teren, pe care le 

includem în inventarul bunurilor imobile, al domeniului privat. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

vânzarea unor suprafețe de teren aparținând domeniului privat al municipiului 

Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al proprietarilor construcțiilor - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt suprafețe de teren pe care 

ei au construit în condițiile legii și au posibilitatea să își achiziționeze terenul de sub 

construcții. Nu sunt terenuri libere, sunt sub construcții, construcții pe care sunt 

proprietari. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea asocierii Municipiului Fălticeni cu localitățile Baia, Boroaia și Fântâna 

Mare în vederea organizării activităților de protecție și gestionare a câinilor fără 

stăpân în cadrul Asociației pentru gestionarea câinilor fără stăpân zona Fălticeni - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Primul pas l-am făcut prin   

identificarea numelui. Am făcut o adresă la Ministerul Justiției, prin care să ni se atribuie 

această denumire : ”Asociația pentru gestionarea câinilor fără stăpân zona Fălticeni”. Am 

avut și dezbatere publică cu reprezentanții asociațiilor protecției animalelor. Practic, noi 

avem probleme în construirea unui padoc, pentru că nu avem terenul necesar. Un teren, 

care să fie și suficient de departe de locuințe, în același timp să fie și aproape de utilități. 

Probabil, că putem rezolva această problemă, amplasând adăpostul pe raza unui alt UAT 

și probabil,o vom face la Fântâna Mare. Ne asociem și e un lucru benefic. Pe viitor, poate 

vom mai capta și alte UAT-uri din județul Suceava, cu care să demarăm construirea 

adăpostului în condițiile legii și să gestionăm împreună, problema câinilor fără stăpân. În 

cadrul adăpostului vom avea posibilitatea să facem și sterilizări. Eu cred că lucrurile vor 

duce într-o direcție bună din punctul acesta de vedere. 

  D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Am stat de vorbă cu Cristina Popa 

de la o asociație, cu care ați stat de vorbă și dumneavoastră. La una din întrebări  ne-ați 

răspuns, de ce era nevoie de asociere. Iar a doua....ea susține că din punct de vedere 

legal, genul acesta de asociere ar trebui să fie ulterior concesionat de către o asociație 

de profil. 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da, sigur că da. 

  D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Numai că, este o etapă ulterioară, 

nu?  

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da. De asta am inserat un articol 

nou, nr. 8, pe care îl vedeți, care precizează următoarele: ”Reprezentanții  asociațiilor și 

fundațiilor pentru protecția animalelor interesate pot asista la acțiunile de capturare,  

adăpostire, deparazitare, vaccinare, sterilizare și revendicare sau adopție a câinilor fără 

stăpân- zona Fălticeni, în baza unei solicitări scrise”. Asta a fost dorința lor.  Pot participa 

la orice fel de etapă. Numai  să nu  existe discuții, că se poate face altceva cu acei căței. 

A fost solicitarea lor și am inserat-o la art. 8. Adică să fie maximă transparență. Pot 

participa la tot ce se întâmplă, de la prinderea cățelului până la adopție. 

  D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Și asta cu concesionarea, la ce 

moment va veni, sau cum se va face? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După ce ne asociem, vom 

scoate la licitație. Vom vedea, va trebui să angajăm un medic veterinar, personal de 

îngrijire. Asociația va plăti aceste servicii de capturare și restul, mâncare, adăpost și toate 

celelalte.  

  D-nul consilier local, ing. Dragușanu Octav – Anton: Celelalte UAT-uri  nu au 

vrut sau nu și-au manifestat dorința? 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu i-am invitat, deocamdată. Nu 

am vrut să fie o procedură foarte stufoasă, cu foarte multe hotărâri de Consiliu Local. Am 

vrut să mergem pe varianta  asta  cu UAT-uri, ca să meargă repede și bine. Garantat vor 

mai adera și alte UAT-uri. Noi am lăsat ușa deschisă și pentru alții. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
           Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
trecerea unui imobil din domeniul public al Municipiului Fălticeni în domeniul 
public al statului și în administrarea Ministerului Afacerilor Interne -  Inspectoratul 
de Jandarmi Județean „Bogdan Vodă” Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba despre clădirea din 

strada Ion Creangă, în care funcționează Detașamentul de Jandarmi. Ei nu pot face nici 

o investiție sau reparație, pentru că nu le aparține spațiul. Având în vedere 

disponibilitatea lor și a noastră, dăm imobilul din domeniul public al municipiului Fălticeni, 

în domeniul public al statului și în administrarea Ministerului Afacerilor Interne - 

Inspectoratul de Jandarmi Județean „Bogdan Vodă” Suceava, astfel încât ei să devină 

proprietari și la rândul lor să facă anumite reparații.  

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 

tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții  „Reabilitare 

și eficientizare termică a clădirii P+3, cu destinația de internat (cămin C6), 
amplasată în incinta Colegiului Național „Nicu Gane”, Municipiul Fălticeni, județ 
Suceava” aprobat pentru finanțare prin Planul Național de Redresare și Reziliență 



al României, Componenta 5, Axa 2, operațiunea B.1, precum și a sumei 
reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este vorba de Căminul C6 de 

la Colegiul Național ”Nicu Gane”, care beneficiază de o investiție consistentă. Investiția 

este mare, de 16 milioane lei, dar și clădirea este mare. Are trei etaje. Din 1981, de când 

e construit, nu a beneficiat de nici o reparație capitală.  Sunt foarte multe lucruri care 

trebuie analizate acolo. Cu ocazia asta, cu bani europeni, reușim reabilitarea și 

eficientizarea  termică a acestei clădiri absolut utile. Este foarte necesar, nu atât ca spații 

pentru săli de clasă, cât pentru spații de cazare pentru elevi. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

    Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 17 voturi 

„pentru”.(doamna consilier local, prof. Corbu Luminița nu își exercită dreptul de vot) 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Mai avem adresele de la 

prefectură. Să le studiați. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Revin și eu cu 

rugămintea de a completa declarațiile de avere și de interese, până la data de 12 iunie, 

pentru a avea și noi timp să le centralizăm și, în caz de respingere, să aveți timp să le 

corectați. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel: – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
           Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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